



Regular Income Fiesta 2019

CAMPAIGN PERIOD 1 April – 28 June 2019

Celebration Campaign 2019



**Invest in Bond & Sukuk Funds
to Enjoy Steady Income**

THANK YOU

for your support and confidence in us.



PUBLIC MUTUAL
WHOLLY-OWNED SUBSIDIARY OF PUBLIC BANK

Regular Income Fiesta 2019

CAMPAIGN PERIOD 1 April – 28 June 2019



Enjoy special sales charge when you invest into our bond/sukuk funds during the campaign period:

Investment Amount per Transaction	Special Sales Charge for Bond/Sukuk Funds
Below RM30,000	0.90%
RM30,000 to RM99,999.99	0.75%
RM100,000 & above	0.60%

Direct Debit Authorisation (DDA) signed up during the campaign period will enjoy a special sales charge of 0.90% of NAV per unit for as long as the DDA is active

Get rewarded with Mutual Gold Qualifying Points (MGQPs) when you invest in bond/sukuk funds.

Special Mutual Gold Qualifying Points (MGQP)

Special MGQPs[^] will be awarded to units of bond and sukuk funds based on their NAV value as at 28 June 2019 as per the ratio below:

RM5 NAV = 1 MGQP

To know more about our Mutual Gold and Mutual Gold Elite benefits, please refer to our unit trust consultant or log on to www.publicmutual.com.my.

TERMS & CONDITIONS

1. This special sales charge applies to new cash and EPF investment (initial or additional investments) into bond/sukuk funds of Public and PB Series of Funds during the campaign period:
 - a. Investments made into bond/sukuk funds via Public Mutual Online (PMO) after 4pm on 29 March 2019 until 4pm on 28 June 2019.
 - b. Investments made into bond/sukuk funds over the counter from 1 April 2019 until 28 June 2019.
2. All Direct Debit Authorisation (DDA) submitted during the campaign period will enjoy a special sales charge of 0.90% of NAV per unit for as long as the DDA is active.
3. This special sales charge is applicable to both individual and corporate investors.
4. This special sales charge is not applicable to switching of funds during the campaign period.
5. All units of bond and sukuk funds (other than low-load units) will receive the Special Mutual Gold Qualifying Points (MGQP) based on their NAV value as at 28 June 2019 in the ratio of RM5:1MGQP. The special MGQP will be credited into first unitholder's account by 30 August 2019.
6. Public Mutual reserves the rights to modify the terms and conditions herein specified or cancel, terminate, suspend the campaign without prior notice.
7. In the event where there is/are any inconsistency(ies), conflict(s), ambiguity(ies) or discrepancy(ies) between the English and Mandarin and/or Bahasa Malaysia versions of these Rules & Regulations, only the English version will prevail in respect of such inconsistency(ies), conflict(s), ambiguity(ies) or discrepancy(ies).

You are advised to read and understand the contents of the Master Prospectus 1 of Public Series of Funds, Master Prospectus 1 of Public Series of Shariah-Based Funds, Master Prospectus 1 of PB Series of Funds dated 30 April 2019, and Prospectus of Public Institutional Bond Fund dated 30 April 2017; and the relevant fund's Product Highlights Sheet (PHS) before investing. These Prospectuses have been registered with the Securities Commission Malaysia who takes no responsibility for their contents, and neither should their registration be interpreted to mean that the Securities Commission Malaysia recommends the investment. You should note that there are fees, charges and risks involved in investing in unit trust funds; and that the prices of units and distribution payable, if any, may go down as well as up. Please refer to the Prospectuses and PHS for information pertaining to the above. Past performance of a fund is not an indication of its future performance. Applications to purchase units must come in the form of a duly completed application form referred to in and accompanying the Prospectuses. A copy of the Master Prospectus 1, Prospectus of Public Institutional Bond Fund, PHS of Public Series of Funds and Public Series of Shariah-Based Funds can be obtained from your attending unit trust consultant or nearest Public Mutual Branch/Customer Service Centre; whilst a copy of the Master Prospectus 1 and PHS of PB Series of Funds can be obtained from your nearest Public Bank Branch.

[^] terms and conditions apply



Unit Trust Consultant



03-2022 5000



www.publicmutual.com.my

Follow us



Pesta Pendapatan Tetap 2019

TEMPOH KEMPEN 1 April – 28 Jun 2019



Nikmati caj jualan istimewa apabila anda melabur dalam dana bon/sukuk kami semasa tempoh kempen:

Jumlah Pelaburan bagi setiap Urus Niaga	Caj Jualan Istimewa untuk Dana Bon/Sukuk
Bawah RM30,000	0.90%
RM30,000 - RM99,999.99	0.75%
RM100,000 & ke atas	0.60%

Pendaftaran Arahan Debit Terus (ADT) yang dibuat semasa tempoh kempen akan berpeluang menikmati caj jualan istimewa sebanyak 0.90% daripada NAB seunit selagi ADT masih aktif.

Dapatkan ganjaran Poin Kelayakan Mutual Gold (MGQP) apabila anda melabur dalam dana bon/sukuk.

Poin Kelayakan Mutual Gold (MGQP) Istimewa

MGQP istimewa[^] akan diberikan untuk unit dana bon dan sukuk berdasarkan nilai NAB mereka setakat 28 Jun 2019 mengikut nisbah yang dinyatakan di bawah:

RM5 NAB = 1 MGQP

Untuk mengetahui lebih lanjut mengenai keistimewaan Mutual Gold dan Mutual Gold Elite kami, sila rujuk perunding unit amanah kami atau layari www.publicmutual.com.my.

TERMA & SYARAT

- Caj jualan istimewa ini diguna pakai untuk pelaburan tunai dan KWSP baharu (pelaburan permulaan atau tambahan) ke dalam dana bon/sukuk untuk Dana Siri Public dan Dana Siri PB semasa tempoh kempen:
 - Pelaburan ke dalam dana bon/sukuk melalui Public Mutual Online (PMO) selepas jam 4 petang, 29 Mac 2019 sehingga 4 petang, 28 Jun 2019.
 - Pelaburan ke dalam dana bon/sukuk menerusi kaunter bermula 1 April 2019 sehingga 28 Jun 2019.
- Semua Arahan Debit Terus (ADT) yang diserahkan semasa tempoh kempen akan menikmati caj jualan istimewa sebanyak 0.90% daripada NAB seunit selagi ADT masih aktif.
- Caj jualan istimewa ini boleh digunakan kepada kedua-dua pelabur individu dan korporat.
- Caj jualan istimewa ini tidak boleh diguna pakai untuk penukaran dana yang dilakukan semasa tempoh kempen.
- Semua unit dana bon/sukuk (selain unit beban-rendah) akan menerima Poin Kelayakan Mutual Gold (MGQP) Istimewa berdasarkan nilai NAB mereka setakat 28 Jun 2019 mengikut nisbah RM5:1MGQP. MGQP istimewa ini akan dikreditkan ke dalam akaun pemegang unit pertama sebelum 30 Ogos 2019.
- Public Mutual berhak untuk mengubahsuai terma dan syarat yang dinyatakan di sini atau membatalkan, menamatkan, menggantung aktiviti ini tanpa memberi sebarang notis terlebih dahulu.
- Sekiranya terdapat sebarang ketakconsistenan, percanggahan, kekaburan atau perselisihan antara versi Bahasa Inggeris dan Bahasa Mandarin dan/atau Bahasa Malaysia dalam Syarat dan Peraturan ini, hanya versi Bahasa Inggeris dianggap sah.

Anda dinasihatkan supaya membaca dan memahami isi kandungan Prospektus Induk 1 Dana Siri Public, Prospektus Induk 1 Dana Siri Public Berlandaskan Syariah dan Prospektus Induk 1 Dana Siri PB yang bertarikh 30 April 2019, Prospektus *Public Institutional Bond Fund* (Public Dana Bon Institusi) yang bertarikh 30 April 2017; dan Lembaran Fakta Produk dana berkenaan sebelum melabur. Prospektus ini telah didaftarkan dengan Suruhanjaya Sekuriti Malaysia yang tidak bertanggungjawab terhadap kandungannya, dan pendaftaran ini juga tidak boleh ditafsirkan sebagai syor atau saranan Suruhanjaya Sekuriti Malaysia untuk melabur. Anda seharusnya mengambil perhatian terhadap bayaran, caj dan risiko yang terlibat apabila melabur dalam dana unit amanah; harga-harga unit amanah dan pengagihan yang dibayar, jika ada, adalah tertakluk pada naik turun pasaran. Sila rujuk kepada Prospektus dan Lembaran Fakta Produk untuk maklumat berkenaan. Sebagai peringatan, prestasi dana dahulu tidak memberi panduan untuk prestasi masa hadapan. Permohonan untuk membeli unit mesti dilakukan dalam borang permohonan yang lengkap yang dirujuk dan dilampirkan bersama Prospektus. Salinan Prospektus Induk 1, Prospektus Public Dana Bon Institusi dan Lembaran Fakta Produk Dana Siri Public serta Dana Siri Public Berlandaskan Syariah boleh diperolehi daripada perunding unit amanah anda atau Cawangan/Pusat Khidmat Pelanggan Public Mutual yang berhampiran; manakala salinan Prospektus Induk 1 dan Lembaran Fakta Produk Dana Siri PB boleh diperolehi daripada cawangan Public Bank yang berhampiran anda.

[^] tertakluk pada terma dan syarat



2019年定期收入嘉年华

活动期间: 2019年4月1日 - 2019年6月28日



在活动期间投资于我们的债券/回教债券基金以享有特别销售费:

每笔交易的投资金额	债券/回教债券基金特别销售费
30,000 令吉以下	0.90%
30,000 令吉至 99,999.99 令吉	0.75%
100,000 令吉及以上	0.60%

在活动期间签订直接扣账授权指示 (DDA) 并保持活跃, 您将享有每单位资产净值 (NAV) 的 0.90% 特别销售费。

投资于债券/回教债券基金还可同时获得特别金卡积分 (MGQP) 。

特别金卡积分 (MGQP)

债券/回教债券基金将根据截至2019年6月28日的资产净值 (NAV) 价值获得特别 MGQP^{*}。比例如下:

5 令吉 NAV = 1 MGQP

欲知更多信托金卡与信托金卡精英组的优惠, 请咨询我们的单位信托顾问或登录 www.publicmutual.com.my。

规则与条例

- 在活动期间, 新现金和雇员公积金 (EPF) 投资 (首次或附加投资) 于 Public 和 PB 系列基金的债券/回教债券基金将享有特别销售费:
 - 于2019年3月29日下午4时至2019年6月28日下午4时, 通过大众信托基金线上服务 (PMO) 投资于债券/回教债券基金。
 - 于2019年4月1日至2019年6月28日通过柜台提交的债券/回教债券基金投资。
- 所有于活动期间内签订的直接扣账授权指示 (DDA), 只要仍保持活跃, 您将享有每单位资产净值 (NAV) 的 0.90% 特别销售费。
- 此特别销售费适用于个人和企业投资者。
- 在活动期间, 此特别销售费不适用于转换交易。
- 所有债券/回教债券基金 (低佣单位除外) 将获得特别 MGQP。特别 MGQP 将会根据2019年6月28日的 NAV 价值, 以 5 令吉: 1 MGQP 的比例计算。此特别 MGQP 将在2019年8月30日之前存入第一单位持有人的户口。
- 公司将保留权利修改此规则与条例, 或取消、终止、暂停此活动, 而无需预先通知。
- 假如此规则与条例的英文版和中文和/或马来文版本有任何不一致、冲突、矛盾或差异的情况, 有关不一致、冲突、矛盾或差异处将会以英文版本为准。

投资前请详阅及了解志期2019年4月30日的大众系列基金主要说明书1、大众系列回教基金主要说明书1和PB系列基金主要说明书1; 志期2017年4月30日的Public Institutional Bond Fund说明书以及相关基金的产品特点资讯表。有关说明书已向马来西亚证券交易监督委员会注册, 但该委员会不会对其内容负责, 而其注册不能被视为该委员会推荐有关的投资。您必须留意在单位信托基金买卖交易中所涉及的费用和风险, 以及信托单位的价格和付出的分利 (若有) 会受到市场波动的影响而有所起落。请参阅说明书及产品特点资讯表以获取更多有关上述的详情。各项基金过去的表现不能被当作为其未来表现的指标。欲购买信托基金的投资者必须填妥说明书内所提及并附上的申请表格。您可向您的单位信托顾问或附近的大众信托基金分行/客户服务中心索取一份大众系列基金主要说明书1、大众系列回教基金主要说明书1和Public Institutional Bond Fund说明书和有关基金产品特点资讯表; 而PB系列基金主要说明书1和产品特点资讯表则可向您附近的大众银行分行索取。

^{*}须符合规则与条例